

Title (en)

PAINT CONTAINER.

Title (de)

ANSTRICHSBEHÄLTER.

Title (fr)

RECIPIENT POUR PEINTURE.

Publication

EP 0402370 A1 19901219 (EN)

Application

EP 89902503 A 19890207

Priority

DK 66588 A 19880209

Abstract (en)

[origin: WO8907532A1] A paint container comprises at least one plane side wall and a lid having a plane inner side and being attached to the plane side wall by means of a hinge and means preferably in the form of a handle for maintaining the lid in a position in which the inner side thereof forms an extension of the plane side wall so as to form a surface on which a paint roller may be moved up and down to uniformly distribute the paint over the cylindrical surface of the paint roller.

Abstract (fr)

Le récipient pour peinture décrit comprend au moins une paroi latérale plane et un couvercle comportant un côté intérieur plan et étant fixé à la paroi latérale plane au moyen d'une charnière et d'un organe, lequel se présente de préférence sous la forme d'une poignée servant à maintenir le couvercle dans une position dans laquelle son côté intérieur forme un prolongement de la paroi latérale plane, de façon à servir de surface sur laquelle on peut faire rouler un rouleau de peintre vers le haut et vers le bas pour répartir uniformément la peinture sur la surface cylindrique du rouleau de peintre.

IPC 1-7

B44D 3/12; B65D 1/40; B65D 43/02

IPC 8 full level

B44D 3/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

B44D 3/12 (2013.01); **B44D 3/126** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8907532A1

Cited by

US7703631B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8907532 A1 19890824; DK 159606 B 19901105; DK 159606 C 19910429; DK 66588 A 19890810; DK 66588 D0 19880209;
EP 0402370 A1 19901219; EP 0402370 B1 19930519; ES 2012636 A6 19900401; FI 903890 A0 19900806

DOCDB simple family (application)

DK 8900022 W 19890207; DK 66588 A 19880209; EP 89902503 A 19890207; ES 8900447 A 19890208; FI 903890 A 19900806